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Activiteitenin De Dreef

Mini Disco
Elke tweede vrijdag van de maand van 
19.00 tot 21.00 uur voor kinderen van 
groep 4 t/m groep 8.

Inloopavond
Elke zaterdagavond vanaf 20.00 uur. 

Knutselen
Elke woensdagmiddag voor kinderen 
van 6 t/m 10 jaar.

Naailes 
Maandagmiddag van 13.30 tot 15.30 
uur.

Breiles
Woensdagmorgen in de fun van 9.30 tot 
11.30 uur.

Jumpstyle
Elke eerste vrijdag van de maand vanaf 
18.30 uur tot 20.30 uur.

Keramiek
Elke donderdagmiddag van 13.30 tot 
15.30 uur.

8

Uitgave:  Stichting Wijkcentrum Coevering

De grote zaal van De Dreef leent zich 
prima voor een informatieavond. Het 
is gezellig, er is voldoende plaats en de 
catering is dik in orde. Een groter pro-
jectiescherm zou wel handig zijn. Maar 
het Wijkblad zat vooraan en kreeg een 
CD mee naar huis. Beter kunnen we 
het niet treffen. Aan de wanden van de 
Dreef hingen groetere tekeningen. Daar 
stonden vooral de presentatie veel men-
sen naar te kijken.

Noord-zuid park 
Het groenplan is niet nieuw. De ge-
meente presenteerde het al in 2004. Op 
een paar kleine punten na staat dit plan 
nog steeds. Het park St. Cyr bestaat uit 
twee delen. Het noord-zuid park wordt 
ook wel het open park bos genoemd. 
Dit park is grotendeels aangelegd. Het 
kenmerkt zich door een glooiende in-

richting met een slingerend fietspad. 
Er staan beuken, berken, eiken, brem 
en rozen. En na ruim een jaar ziet dit 
gedeelte er veelbelovend uit. 

Multi-park
Haaks op het open park bos komt het 
multi-park. Dit komt te liggen in noord-
zuid richting. Op dit moment is dit park 
grotendeels voorzien van een graslaag. 
In het zuiden bestaat het uit het speel-
veld bij de Joris van Spilbergenstraat. 
Richting noorden loopt het dan door tot 
het Oranjeveld. Waar dit park het open 
park bos kruist, komt een knooppunt te 
liggen.

Het multi park krijgt een meervoudige 
functie en wordt hiervoor ingedeeld in 
kamers. Deze kamers zijn visueel ge-
scheiden door hagen. In een 

Park St. Cyr wordt een mooi park. De bewoners moeten nog wel even geduld 
hebben. Want in het voorjaar van 2008 wordt begonnen met de beplanting. 
Daarna moet deze beplanting even tijd hebben om uit te schieten. Maar 
over een paar jaar hebben we een prachtig park. Misschien is park een groot 
woord, maar we krijgen een gevarieerde groene zone die zich in twee richtin-
gen uitstrekt. Dat is een korte samenvatting van de informatieavond groen-
plan St. Cyr. De bewoners, die in grote getale naar deze informatieavond 
waren gekomen, hadden veel vragen, maar waren tevreden met de plannen. 

Informatieavond groenplan St. Cyr
GEDULD IS EEN BLOEM DIE SLECHTS IN WEINIG TUINEN BLOEIT.
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A P O T H E E K  C O E V E R I N G
Winkelcentrum Coevering 4
5665 GA Geldrop
Telefoon: (040) 2854707

Vertrouwd adres 
Uw apotheek

Geopend: maandag t/m vrijdag van 08.30 tot 18.00 uur

In geval van dienst:
Op zaterdag, zondag en feestdagen van 10.00 uur - 11.30 uur en van 17.00 uur - 18.30 uur

van de kamers komt een nieuwe speel-
voorziening voor de jeugd. Ook loopt er 
een fiets- en voetpad door dit gedeelte. 
De fietspaden zijn onderdeel van het fiets-
routenet. Ook hier wordt gewerkt met 
hagen die soms strak en soms los worden 
aangepland. 

Het knooppunt
Op het knooppunt worden een zevental 
platanen geplaatst. Deze platanen staan 
nu nog in depot in de J. van Splilbergen-
straat. Het knooppunt wordt verder voor-
zien van een aantal banken en schans-
korven. Dit alles op een ondergrond van 
zwart asfalt. De bomen komen in roosters 
te staan. Het knooppunt moet een gezel-
lige Franse sfeer gaan uitstralen en de 
wijkbewoners de mogelijkheid geven om 
bv. een buurtfeest te organiseren. 

Het knooppunt onderbreekt de fietspa-
den, die door het park lopen. Daarom 
wordt in het knooppunt led-verlichting op 
zonne-energie aangebracht. Wel moeten 

fietsers opletten voor recreanten in het 
knooppunt. Vier grote lichtmasten zorgen 
voor een goede verlichting in de avond-
uren. De gemeente verwacht daarom, 
dat deze plaats niet interessant zal zijn 
voor hangjeugd.

De overige groenzone’s
Tussen de huizen zijn in het westelijke 
deel al een aantal kleine parkjes aange-
legd met daarin speelvoorzieningen. Ook 
in het oostelijke deel komt dit terug. Een 
groter parkje komt tegen het Raamveld te 
liggen. Daar staan al twee grote muren 
om het park af te schermen. Binnenin het 
gebied wordt ook weer gewerkt met ha-
gen, gras, bomen en struiken. 

Ook langs de oude J. Carstenszweg( nu 
de Pieter Nuytsstraat) komt een geheel 
nieuwe beplanting. Ook hier verschillen-
de bomen en struiken, gazon en hagen. 

Alle groenzones en fiets- en voetpaden 
worden zo ingericht, dat het straks niet 

meer mogelijk is met een 
auto gebruik te maken van 
de parken of paden. 

Hondenuitlaatroutes
In het hele park moeten 
de honden aangelijnd zijn. 
Er komen op een tweetal 
plaatsen een hondenuit-
laatstrook. Deze strook 
wordt wekelijks door de 
gemeente gereinigd. De 
eerste strook ligt langs de 
W. de Withstraat. De ande-
re strook ten noorden van 
het knooppunt. Buiten de 
twee uitlaatstroken moe-
ten de hondenbezitters de 
hondenpoep zelf direct op-
ruimen. Er komt een extra 
controleur, die het park St. 

Cyr scherp in de gaten gaat houden. 
Op dit moment komen er veel klachten 
over overlast door loslopende honden en 
hondenpoep. Daarom komen er ook de 
bekende palen staan om de hondenbezit-
ters te attenderen op de nieuwe regeling. 

De planning
Tijdelijk zijn de braakliggende gedeelten 
van het park of de parkjes ingezaaid. Dit 
om overlast voor de bewoners te voorko-
men. De globale planning van alle werk-
zaamheden is als volgt:

• Sept-okt 2007 spitten + inzaaien weth. 
van Sante/weth. Jeuckenstraat

• Okt-nov 2007  besteksvoorbereiding
• Okt-nov 2007 verplaatsen platanen 

(na verlies blad)
• Na herfstvakantie verwijderen speel-

toestellen
• Nov 2007 spitten noord-zuid park
• Jan-feb 2008 aanleg plein + fietspad 

(weersafhankelijk) + aanleg civieltech-
niek

• Dec 2007- apr 2008 (plantseizoen), 
inplanten totaal

• Voorjaar 2008 plaatsen nieuwe speel-
toestellen.

Klachtennummer
Er kwamen deze avond verschillende 
klachten over zwerfafval, hondenpoep, 
loslopende honden, auto’s die gebruik 
maken van de groenvoorziening en de 
verschillende fiets- en voetpaden en de 
hoge snelheden waarmee door de wijk 
wordt gereden. De gemeente gaf aan 
dit soort klachten direct te melden bij 
het gemeentelijke klachtennummer. De 
gemeente registreert deze klachten en 
kan ingrijpen als klachten aanhouden. 
U kunt daarvoor tijdens kantooruren 
bellen met 040-2893900.

Rob Biesters



Jacqueline mag je gerust een honden-
liefhebber noemen. Ze fokt zelf dwerg 
langhaar teckels. Dat zijn de twee klein-
tjes in haar verzameling honden. Aan 
de andere kant van het spectrum zit een 
Schotse Deerhound van ruim 60 kilo. 
Geen hond die je snel over het hoofd 
ziet. Elke andere hond lijkt er klein door. 
En om het kwartet compleet te maken 
heeft ze ook nog een Whippet. Die is 
duidelijk het snelste van het stel. 

We waren net te laat met ons interview. 
Van het laatste nestje langharige tek-
kels was er nog maar eentje over. De 
andere 3 waren net naar hun nieuwe 
baasjes gegaan. Wim mag blijven en 
maakt het kwartet compleet. Een erg 
leuk hondje om te zien: om zo verliefd 
op te worden. Elk jaar heeft Jacqueline 
een nestje. Vorig jaar had ze 6 puppies, 
dit jaar 4. Ze zijn meestal al geplaatst 
voor ze geboren zijn, gewoon mond-
op- mondreclame. En ze worden niet 
zomaar geplaatst bij iedereen. Jacque-
line is behoorlijk kritisch. Niet bij mensen 
die samen de hele dag werken of nog in 
de kleine kinderen zitten. Het voordeel 
is dat de mensen weten wat ze krijgen: 
een leuke rashond met een stamboom. 
Sociaal en gezellig.

Ze kijkt ook even kritisch naar de reu, die 
ze haar teckel Simone laat dekken. Deze 
reu moet een goede stamboom heb-
ben. Omdat ze regelmatig op honden-
tentoonstellingen komt, weet ze precies 
waar ze moet zijn. Ze zit al 30 jaar bij 
de teckelclub en heeft al vele prijzen ge-
wonnen met het showen van honden. 
De bekers staan een beetje verdekt in 
de kast. “Het zijn ook van die gewone 
lelijke bekers” zegt Jacqueline nuchter. 

Intussen heeft Simone ontdekt dat zo’n 
reporter van het Wijkblad best aardig is. 
Maar het schrijft nog niet zo eenvou-
dig met een teckel die zich tussen je 
blocknote en je pen probeert te wur-
men. Dan is puppie Wim veel handiger. 
Die wil ook wel, maar kan de bank nog 
niet opspringen. 

Er zijn verschillende soorten tec-
kels: 

• de standaard teckel (met een 
borstomvang van meer dan 35 cm). 

• de dwergteckel (met een borstom-
vang van 30 - 35 cm). 

• de kaninchenteckel (minder dan 30 
cm borstomvang). 

Bij al deze soorten heb je dan 
nog 3 verschillende vachten: kort-
harige, langharig en ruwharig. 
En dan heb je ook nog verschillende 
kleuren in elke vachtsoort. Op dit mo-
ment is de ruwharige teckel het meest 
populair. Wim en Simone zijn langha-
rige dwergteckels.

Teckels worden gefokt voor de jacht 
op vossen en dassen. De hond gaat 
daarvoor regelmatig een hol in. Hij kan 
daar geen commando’s van het baasje 
krijgen. Daarom is het belangrijk dat de 
teckel zijn eigen instinct volgt. Zodoen-
de is een teckel regelmatig enigszins ei-
genwijs en is soms moeilijk gehoorzaam 
te krijgen. 

Jacqueline is regelmatig te vinden in de 
bossen ten oosten van de Coevering. 
Daar kunnen de honden even lekker 
los lopen. Maar dat wordt de komende 
tijd moeilijk. Een groot gedeelte van het 
gebied wordt opnieuw afgezet. Scha-
pen en runderen komen er te grazen 
en honden moeten aangelijnd worden. 
Jammer!

Rob Biesters
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Je komt haar vaak tegen in de bossen ten oosten van de Coevering. En je 
kunt haar nauwelijks over het hoofd zien. Misschien is Jacqueline nog niet 
zo opvallend. Maar haar honden des te meer. Van zeer klein tot heel groot, 
van enigszins langzaam tot supersnel. Een grotere afwisseling is bijna niet 
mogelijk.

Van groot naar klein
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Dubbeltjesmarkt 
uniek in Geldrop
GELDROP- Op zondag 11 november 
wordt in Geldrop een Dubbeltjesmarkt 
gehouden. De opzet van deze ‘vlooien-
markt’ is uniek: alles kost tien eurocent 
per stuk. De opbrengst is bestemd voor 
Stichting Actie voor Haïti.

Stichting Actie voor Haïti organiseert 
enkele keren per jaar een markt. Met 
de opbrengst hiervan worden projecten 
voor kinderen in Haïti gesteund. Een 
uniek initiatief is de Dubbeltjesmarkt. 
Een markt volgens een supersimpel prin-
cipe: alles kost tien eurocent per stuk.

Het aanbod tijdens de Dubbeltjesmarkt 
is groot. Keukenspullen, glaswerk, boe-
ken, kleding, platen, puzzels, servies-
goed, computerspullen en hebbedinge-
tjes; van alles is er te koop. Er is voor elk 
wat wils.

De Dubbeltjesmarkt is op zon-
dag 11 november van 10.00 tot 
15.30 uur in wijkcentrum De Dreef 
bij Winkelcentrum Coevering (in 
de voormalige kerk) te Geldrop. 
Entree is vijftig eurocent per persoon. 

Hoog Geldrop 71 • 5663 BC Geldrop
Telefoon 040-280 11 77 • Fax 040-280 11 78

Administratief - Fiscaal & 
Bedrijfseconomisch Advies

een persoonlijke benadering 
tegen concurrerende tarieven…

Bel vrijblijvend 040-280 11 77

GOED en DESKUNDIG
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Met de bus

Twee Belgen moeten een heel eind lo-
pen naar Antwerpen. Gelukkig komen 
ze een garage tegen waar alle stadsbus-
sen geparkeerd staan. Zegt de ene Belg:
“Laten we een bus gaan stelen.”
“Goed idee!” zegt de andere Belg, 
“dan ga ik wel op de uitkijk staan.”
De eerste Belg gaat naar binnen, de 
andere Belg staat te wachten en te 
wachten, hoort een hoop startende mo-
toren. Uiteindelijk, na lange tijd, komt 
de eerste Belg naar buiten met een bus.
“Allee,” vraagt de andere Belg, “waar 
was ge nu zo lang mee bezig?!”
Zegt de eerste Belg:
“De bus naar Antwerpen stond helemaal 
achterin!”

Terug van vakantie

Een Belg loopt wanhopig in het bos 
tussen de bomen door. De buurtbe-
woners bellen de politie en even later 
is er een agent, die de Belg aanhoudt.
De agent vraagt wat de Belg aan het 
doen is, waarop de Belg antwoordt:
“Awel! Ik ben zojuist terug van 3 weken vakan-
tie, en misschien kunt u me helpen zoeken!”
“Waarnaar precies?” vraagt de agent.
De Belg antwoordt:
“Nou, ik ben vergeten aan welke boom ik mijn 
hond vastgebonden heb, voor ik wegging!” 

Belgische verf

Laatst was ik in België en zag, terwijl ik op 
de bus stond te wachten, een Belg die zijn 
woning aan het schilderen was. De man 
stond boven op een ladder te schilderen 
en elke keer als zijn kwast leeg was klom 
hij naar beneden en doopte zijn kwast in 
de verfpot die beneden op de stoep stond. 
Nadat ik dat een tijdje had aangezien zij ik:
“Zeg meneer, u kunt de verfpot toch 
veel beter mee naar boven nemen? 
Dan hoeft u niet steeds naar beneden 
om uw kwast in de verf te dopen.”
De Belg kijkt mij medelijdend aan en zegt:
“Allé Sjefke, dat zal niet gaan hè. Dit is grond-
verf.” 

Dennis’

Moppentrommel

jeugd rubriek
Merijn van Wanroij, 
17 jaar, geeft iedere 
maand zijn mening 
over een (actueel) 
onderwerp.

Een zusje!
En ja hoor, 20 juli 2007 was het dan 
eindelijk zover. Mijn zusje Jada werd 
geboren. Ze was twee weken te laat, 
dus van tevoren kregen we bijna iedere 
dag telefoontjes met de vraag: ‘Is ze er 
al?’ Maar toen ze geboren werd, was dat 
natuurlijk fantastisch. 
Ik was er zelf niet bij, ik moest namelijk 
werken die dag dus ik kwam ‘s middags 
even kijken in het ziekenhuis. En daar lag 
mijn zusje, helemaal ingepakt en met een 
haarspeldje in haar haren. Het was wel 
apart, om mijn zusje vast te houden terwijl 
ik 17 jaar ouder ben. Maar natuurlijk ook 
ontzettend lief. 
In het begin had ik nog geen idee wat er 
allemaal ging gebeuren. Al snel merkte ik 
dat er heel veel bezoek kwam: bijna iedere 
dag wel twee of drie mensen. Gevolgd 
door een lading kleertjes, kaarten en 
knuffeltjes. Het huilen valt ook nog wel 
mee, af en toe word ik ‘s ochtends wakker 
maar dat komt dan omdat ze gewoon 
moet drinken. Als het flesje dan eenmaal 
in haar mond zit, is ze ook direct stil. 
Ook hebben we ongelofelijk veel foto’s 
van haar, wat ik weer een beetje zielig 
vind vanwege de felle flits die telkens 
in haar oogjes kwam. Sommige foto’s 
hebben we groot laten afdrukken, ingelijst 
en in de babykamer gehangen. Verder 
heeft mijn zusje een hoog knuffelgehalte: 
iedereen wil haar mee naar huis nemen, 
als ze langs zijn geweest. 

Gelukkig wordt Jada veel geknuffeld 
door mijn moeder, wat dan weer als 
voordeel heeft voor mij dat ik niet zoveel 
word geknuffeld door mijn moeder, maar 
gelukkig wel door mijn vriendin…

Hooien met het 
IVN en scouting
In het voorjaar was er al gestart met 
het hooien langs de Dommel. In 
de stromende regen was het hooi 
opgestapeld op ruiters. Daar moest 
het een tijdje op drogen. Nu was 
het tijd om het hooi te “oogsten”.

Deze oude manier van hooien wordt op 
dit moment nauwelijks nog gebruikt. 
Maar het is wel een leuke manier om 
kinderen te leren hoe het vroeger 
toeging. De junior donateurs van het 
IVN kregen hulp van de Don Bosco 
scouting en vele handen maken licht 
werk. De kinderen kregen in ieder 
geval snel in de gaten, dat hooien een 
langdurige en pittige klus was. Gelukkig 
zijn er nu machines, maar vroeger moest 
alles met de hand gedaan worden. 

De hele zomer hebben de ruiters op 
het veld gestaan. Hier en daar zakte 
het hooi naar beneden. Het viel ook 
niet mee om alles stabiel en hoog op 
te stapelen. Zaterdag 23 september 
was het tijd om het hooi te “oogsten”. 
Daarvoor moest het hooi eerst van de 
ruiters worden gehaald. Daarna kwam 
een grote machine langs om in een 
paar minuten al het hooi te verwerken 
tot 2 balen hooi. De kinderen kregen 
uitleg en mochten achter de machine 
aanlopen om te kijken hoe deze werkt. 
De afsluiting van deze werkzaamheden 
bestond uit een heerlijk ijsje bij salon 
Kees.

Rob Biesters
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Voor de vakantie zijn we begonnen 
met het interviewen van het nieuwe 
bestuur van De Dreef. Deze maand 
hadden we een gesprek met Mar-
lies Donkers, de duizendpoot van 
het bestuur. Ze is de vice-voorzitter 
van De Dreef, doet het secretariaat 
en het jeugdbestuur. Ze staat altijd 
klaar voor De Dreef.

Ze is bij De Dreef beland via haar man 
Theo. Die was in die tijd actief in de 
hobbyclub. Toen Rina moeite had om 
obers te vinden voor achter de bar is 
ze De Dreef echt binnengerold. En ze 
heeft haar plaats in De Dreef gevon-
den. Heerlijk al die verschillende men-
sen en activiteiten. Intussen zijn haar 
kinderen ook al actief in De Dreef. De 
jongste kan bijna niet wachten, totdat 
hij wat ouder is. 

De jeugd ligt dicht aan haar hart. Van-
daar dat ze ook veel van de jeugdac-
tiviteiten organiseert. Jeugd een thuis 
bieden. Dat lukt al goed bij de jong-
sten. Maar bij de oudere jeugd wil dat 
nog niet helemaal lukken. Wel loopt de 
Jump prima. 

Elke eerste vrijdag van de maand is er 
een jumpparty. 

Op de dinsdagavonden oefenen de 
Jump Devils op hun demo’s. Die wor-
den niet alleen in De Dreef opgevoerd. 
Maar zelfs in de regio. Als vice-voorzit-
ter neemt ze de taken van Bert over 
waar deze geen tijd heeft. Maar ze 
is ook achter de bar te vinden bij de 
kienavonden, jump, disco’s, en noem 
het maar op. Ze beschrijft zich zelf als 
een prettig gestoord mens. Op de foto 
kunt u haar zien in de rol van Heidi 
tijdens de Après Ski-party na carnaval. 
Maar als het moet, kan het ook serieus 
bij de onderhandelingen die ze soms 
namens het bestuur moet voeren met 
de gemeente of de bierbrouwer. 

Op de feestavonden zien we dan weer 
een heel ander en soms lekker gek 
mens. Dan gaan soms alle remmen 
los. De gemakkelijke omgang met ie-
dereen binnen De Dreef komen goed 
van pas, als er spanningen binnen het 
vrijwilligersteam zijn. Ja, dat komt ook 
wel eens voor. Maar doorgaans staat 
er een leuke groep vrijwilligers klaar in 
De Dreef om de handen uit de mou-
wen te steken. Dat is volgens Marlies 
De Dreef: “wel mopperen, maar toch 
de schouders eronder zetten”.

Rob Biesters

Aangeboden
Oefenruimte voor bands, 
per direct beschikbaar.

Zijn jullie die band 
die geen geschikte 
oefenruimte kan 
vinden?! 
Wij hebben die ruimte 
voor jullie beschikbaar!
Op verschillende 
avonden en tijdstippen 
hebben wij de ideale 
oefenruimte. 
Voor nadere informatie 
kun je contact opnemen 
met Roland Jorissen,
telefoonnummer 06-
20957665.

Wie maakt 
de mooiste 
herfstfoto?
De herfst is weer in aantocht. Dat geeft 
mooie plaatjes. En die willen wij graag 
van u ontvangen. Daarom de Wijkblad-
foto-competitie. Iedere inwoner uit de 
Coevering mag maximaal 2 digitale 
foto’s insturen. 

De foto moet gemaakt zijn in de wijk of in 
de nabije omgeving. Het thema is herfst. 
Wie maakt de mooiste herfstfoto? U 
mag uw digitale foto’s tot 3 december 
insturen per mail. 

De foto moet in de wijk of in de nabije 
omgeving gemaakt zijn. 

De foto moet ook tussen 20 september 
en 3 december zijn gemaakt. U mag dus 
geen foto van vorig jaar insturen.

Insturen
U kunt uw foto’s (2 max.) mailen naar 
redactie.wijkbladcoevering@dse.nl. U 
hoeft uw foto’s niet te verkleinen. Begin 
december zal een jury een top-3 kiezen. 
In het wijkblad van december kunt u 
de uitslag lezen. U hebt zodoende tijd 
genoeg om een mooie herfstfoto te 
maken. Natuurlijk worden alle foto’s op 
onze website
www.wijkbladcoevering.dse.nl
geplaatst.

De duizendpoot 
van De Dreef



Een paar weken voor de opening van de 
Jumbo liepen we tegen de nieuwe fran-
chise eigenaar Luc van de Huijgenvoort 
aan. Tot dat moment mochten we niet 
fotograferen in het nieuwe pand. Maar 
Luc maakte daar geen probleem van. We 
waren welkom. Die kans hebben dan ook 
direct aangegrepen. Een goede 
week voor de opening moest 
er nog veel gedaan worden. 
We waren dan ook benieuwd 
hoe men die klus in zo weinig 
tijd kon klaren. Volgens Luc was 
dat geen probleem: men werkte 
gewoon dag en nacht en soms 
met 100 man. Hij heeft gelijk ge-
kregen. De nieuwe winkel was 
klaar voor de opening.

Op elkaar inspelen
Ruim een week na de opening 
zitten we aan tafel om verder 
kennis te maken. De nieuwe 
Jumbo heeft een prima eerste 
week achter de rug. In een 
nieuw pand met een nieuw 
team is het altijd wennen. Le-
ren op elkaar in te spelen. Maar 
vooral het enthousiaste perso-
neel en klanten maken deze 
hectische week meer dan goed. 
De start maakte duidelijk dat de 
bevoorrading een betere afstem-
ming nodig heeft. Het duurt een 
tijdje voordat men precies weet 
wat en hoeveel er besteld moet 
worden. Bijkomend probleem is 
dat er al weer besteld moet wor-
den terwijl een groot gedeelte 
van de vorige bestelling nog in het 
magazijn staat. De vulploeg is intussen 
uitgebreid en zo vindt hier en daar nog 
een verdere afstemming plaats.

Wie is Luc van de Huijgenvoort?
Natuurlijk waren we benieuwd wie de 
eigenaar van deze nieuwe Jumbo is. Op 
het Internet hadden we al wat informatie 
gevonden. Maar een gesprek in de kan-

tine levert ook een heleboel informatie 
op. Op de tafels ligt al een stapel Wijkbla-
den klaar voor het personeel. 

Luc komt uit een echte supermarktfami-
lie. Zijn ouders zijn al ruim 40 jaar actief 
in deze branche. Ze zijn begonnen in 

Luyksgestel als een kleine kruidenier. In 
1993 is deze winkel verbouwd tot een 
Jumbo. De familie van Huijgenvoort 
werd de eerste Jumbo- franchiser. In 
1997 werd de winkel overgenomen door 
beide zoons. Maar Luc kwam er al snel 
achter, dat twee kapiteins op het schip 
niet altijd goed werkt. Daarom is hij een 
zaak in kerstpakketten en partijhandel 
begonnen. Maar in de kerstpakketten-

handel zijn veel dooie momenten. Om-
dat Luc ook het slagersvakdiploma heeft, 
kon hij zich in die dooie momenten ook 
verhuren aan Jumbo.

In 2003 begon het te kriebelen en heeft 
hij in samenspraak met zijn broer en 
ouders een Jumbo geopend in Valkens-
waard. Daar werd een winkelcentrum 
met 5 winkels verbouwd tot een Jumbo. 
Deze zaak draait intussen prima. Het 
team in Valkenswaard is zo ervaren, dat 
er ruimte voor Luc kwam om de kans van 
een tweede zaak te grijpen. Natuurlijk 
ook een Jumbo. De formule spreekt hem 
aan. Nu wil hij rustig gaan bouwen aan 
de Jumbo in de Coevering. Het is tot nu 

een erg hectische tijd ge-
weest. Maar gelukkig kan hij 
altijd steunen op zijn familie. 

Geen tijd meer voor het 
motorcrossen
Luc is een begenadigd en-
duro-crosser. Maar van deze 
hobby komt even niets. Het 
is te druk en Luc zit natuur-
lijk ook niet te wachten op 
een blessure. Maar in het 
winterseizoen zal hij toch 
hier en daar een wedstrijdje 
meepikken. Tevreden in 
winkelcentrum Coevering.
Alles onder één dak, veel 
aanvullende winkels, een 
leuke sfeer. Luc is tevreden 
met zijn plaats in het winkel-
centrum. Zijn winkel moet 
extra gezelligheid brengen 
in het winkelcentrum. 
Daarom heeft hij ook een 
koffiezetmachine en een 
bankje in zijn winkel gezet. 
De ouderen maken daar 
gebruik van. Helaas heeft 
Luc nog geen tijd gehad 
om er zelf gezellig bij te 
gaan zitten. Hij is ook blij 
dat de pui weggehaald kon 

worden en dat zijn winkel nu midden 
in het winkelcentrum ligt en niet achter 
deuren. Ook geeft hij aan mee te willen 
doen met alle acties, die in het winkel-
centrum worden georganiseerd. Niet 
passief meedraaien, maar zeker actief. 
“We moeten elkaar versterken en stre-
ven naar een win-win situatie”.

Rob Biesters

8

De nieuwe Jumbo
De eerste weken van de nieuwe Jumbo zijn prima verlopen. Veel mensen heb-
ben intussen de weg gevonden naar de nieuwe winkel in ons winkelcentrum. 
Niet alleen bewoners uit onze wijk. Maar ook uit de omliggende wijken kwam 
men een kijkje nemen en soms de prijzen vergelijken. Ook andere supermark-
ten stuurden “verkenners” om te kijken wat Jumbo Coevering nu precies voor 
een winkel was. Na de opening op 19 september was het gelijk druk. Zelfs zo 
druk dat het in de rest van het winkelcentrum leeg leek. Slager Seelen en groen-
tenboer Hulsman kwamen direct met een actie. En zo komt het leven weer 
terug in het winkelcentrum.
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ROB GELSING
W.C. Coevering 25
5665 GA  Geldrop
Tel.: 040 - 285 74 88��������
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Voor foto’s van 
evenementen en 

aktiviteiten: kijk op 
onze website

www.geldrop-foto.nl

Kidskraam
Bent u ooit een van uw kinderen kwijt ge-
weest? In een pretpark of in een winkel?
Zo ja, dan klinkt het volgende verhaal vast 
herkenbaar voor u.

Het is een gewone dinsdagmiddag, nu 
een jaartje of 5 geleden. De kinderen ko-
men uit school, en een vriendje van school 
komt nog met onze Nelis mee spelen. De 
rest dwarrelt ook rond en voor ik het weet, 
tikt het klokje al 17.00 uur. Nu weten al 
onze kinderen ( alle heel veel ) dat het hier 
verzamelen is om 17.00 uur. De moeder 
van het vriendje komt haar kindje ophalen 
en we staan nog even te kletsen, terwijl 
het eten al op het gasfornuis staat.

De moeder gaat en ik bemerk ineens tot 
mijn schrik dat ik een kind mis! Onze Ed 
is er niet en die is normaal altijd stipt op 
tijd. Vaderlief is inmiddels ook thuis en 
wordt gevraagd of hij Ed heeft gezien. 
Deze antwoordt met nee, net als de rest 
van het gezin.

Het was al bijna 17.30 uur nu en we 
begonnen toch een beetje bezorgd te 
worden. NU is Ed een kind die overal 
het naadje van de kous moet weten, dus 
heeft ie vast iets interessants gevonden. 
Maar behalve boos worden zagen we die 
klok steeds verdergaan. Oké, Nelis de fiets 
op gestuurd en maak even een rondje 
door de wijk en stuur dan Ed naar huis.

Nelis kwam met een kwartiertje terug zon-
der Ed. Nu werden we pas echt ongerust 
en besloten met 3 man sterk een rondje te 
voet te maken. Maar hoe we ook zochten 
en steeds zijn naam riepen: geen Ed . Het 
huilen stond me inmiddels nader dan het 
lachen. Mijn man was thuisgebleven met 
de allerkleinsten en zou me bellen als hij 
terecht was. Ik heb op een gegeven mo-
ment maar zelf gebeld om te vragen, 

maar kreeg nog steeds negatief.
Zelfs de kinderen in de buurt hadden Ed 
al een poosje niet meer gezien. Paniek 
begon naar mijn hals te grijpen. Na een 
bijna kompleet wijkonderzoek togen we 
zonder Ed naar huis. Thuis aangekomen 
werd er bedacht wat we nu nog konden 
doen. We zaten radeloos aan de keuken-
tafel toen kleine Bob vroeg of hij een 
boekje boven mocht gaan halen. Tuurlijk 
jongen, was het antwoord. Hij loopt naar 
boven en begint gelijk te schreeuwen. Wij 
vliegen naar boven en wat schets onze 
verbazing? Boven ligt prinsheerlijk in zijn 
eigen bedje onze Ed te slapen!

Ik weet heden ten dage nog steeds niet 
wat er in het bolleke van Ed rondging op 
het moment dat een heftig huilende moe-
der hem wakker kuste. Maar goed, welke 
moeder zou nu niet zo een prins zo mooi 
als d’r eigen kind wakker willen kussen!?

Een moederke

Lang weekend in 
hotel aan zee

Op 26-27 oktober en 2-3 november 
gaat de komedie “Lang weekend in 
hotel aan zee” de planken op. Gezellig, 
lachen, genieten: laat het maar op je 
afkomen. Zo omschrijft hoofdrolspeler 
Jan Vinkenborg het nieuwste toneelstuk 
van het ZigZag-theater in het Wijkblad 
van september. Als eigenaar van een 
gezellig hotel aan zee maakt hij van al-
les mee. En het blijft niet bij veelvuldige 
brandalarmen. Vergeet u niet, op tijd de 
kaarten voor deze komedie te reserve-
ren? Want vol is vol.

Kaarten kunt u kopen op de gebruike-
lijke voorverkoopadressen, waaronder 
Primera in winkelcentrum Coevering.
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Hangjongeren 
Graag wil ik reageren op uw artikel over 
onze hangjongeren in uw vorige uitgave. 

Hangjongeren: wat zijn dat nou 
eigenlijk?
In mijn beleving zijn dat jongeren met een 
grote gemeenschappelijke deler, ze delen 
een muziekvoorkeur, hebben dezelfde 
allochtone achtergrond of het is gewoon 
een grote groep vrienden. Zo zijn er nog 
wel een aantal redenen op te noemen 
waarom jongeren elkaar opzoeken, 
waarom buiten? Vaak is de groep van een 
behoorlijke omvang en niet veel ouders 
vinden het prettig, dat er een invasie in de 
woonkamer plaatsvindt.

Verschilt de jeugd echt zoveel met 
ons op die leeftijd?
Ik persoonlijk denk van niet. Ook wij 
verzamelden 25 jaar geleden op een 
winkelcentrum, waar ook een buurthuis 
op hetzelfde terrein zat. De beheerder 
van dat buurthuis legde contact, maakte 
afspraken over de eventuele rommel 
(die we anders misschien wel hadden 
laten slingeren). Deze beheerder haalde 
ons uiteindelijk ook binnen in het 
buurthuis, waar we konden flipperen, 
een potje biljarten, een kaartje konden 
leggen enz. Er waren wel duidelijke 
afspraken over wat wel en wat niet kon. 
De beheerder was indertijd erg blij met de 
hangjongeren van toen, want bij klusjes 
of activiteiten kon hij ook een beroep 
op ons doen, waardoor iedereen weer 
tevreden was en iets te doen hadden.

Verder zorgde de beheerder ervoor dat er 
tegen de vakantietijd een zgn jeugd- en 
jongerenwerker zich met ons bezighield: 
diegene organiseerde zaken die weer bij 
onze leeftijd van toen (15-18 jaar) pasten, 

diegene toonde echt belangstelling en 
interesse in de toenmalige jeugd.

Het verschil met nu?
We hebben met z’n allen nog al snel 
overlast van iets of iemand, we voelen 
ons nogal snel geïntimideerd, hoewel ik 
het me kan voorstellen, dat als ik langs 
een groep allochtone jongeren loop die 
steevast weigeren Nederlands onder 
elkaar te praten waardoor ik het  niet 
versta of ze gewoon staan te kletsen 
of iets anders staan te plannen, dat 
intimiderend overkomt. Met als gevolg de 
jongeren worden overal betiteld als lastig 
en worden weggestuurd, waardoor het 
‘probleem’ alleen wordt verplaatst.
Ook hier is de communicatie weer een 
probleem, praat eens met de jongeren, 
maak afspraken en zorg voor voldoende 
afvalbakken bij de TOP’s (Tiener 
Ontmoetings Plaatsen).

Naam bij de redactie bekend.

Badmintonnen
Een groep mensen van tussen de 40 en 
80 jaar badmintonnen al jaren lang op 
iedere maandagochtend van 9.00 tot 
10.00 uur in Sporthal de Kievit, Linze 13 
te Geldrop.

Iedereen beslist per keer, dus 
vrijblijvend, of hij die maandagochtend 
komt, en betaalt per keer anderhalve 
euro. De aanwezigen vormen groepjes 
van vier die spontaan wisselend van 
samenstelling zijn.

We hebben nog plaats over in de zaal 
en dat is eigenlijk toch zonde van 
de ruimte en mogelijkheid. En.. hoe 
meer volk, hoe meer gezelligheid. 
Vandaar onze uitnodiging: kom eens 

kijken en doe mee! U bent van harte 
welkom. Meer badmintonervaring dan 

‘campingbadminton’ is niet nodig.

U kunt zonder aanmelding iedere 
maandagochtend (behalve in de 
schoolvakanties) binnenkomen vallen. 
Wel een eigen racket meebrengen, voor 
shuttles wordt gezorgd. Wilt U toch 
eerst nog meer informatie? Bel dan: Rita 
Warmoeskerken tel.: 040-2854026 of 
Joke Beks: tel.: 040-2852961.
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Nieuws van de 
Buurtpreventie
Het is het laatste jaar rustig geweest 
in de Bosrand, Mackenziestraat en 
de Heidezoom. Alleen van rond het 
winkelcentrum zijn er meer meldingen 
ontvangen. Vooral de vijf inbraken 
en vernielingen/schade op het 
parkeerterrein springen er uit. 

Toch blijft het erg nuttig om verdachte 
situaties in uw omgeving te blijven 
melden aan de politie (0900-8844) en 
straatcontactpersonen in uw straat. 
In bijna alle wijken in de Coevering is 
buurtpreventie actief. U kunt aan uw 
buurtpreventie vertegenwoordiging 
vragen wie uw contactpersonen zijn. Of 
u kunt kijken op 
buurtpreventie-coevering.dse.nl.

Oproep aan alle 
jeudige muziek-
liefhebbers !
Het jeugdbestuur doet een oproep 
aan alle kinderen in onze wijk om het 
volgende in je op te nemen: ELKE 
EERSTE VRIJDAG VAN DE MAAND  is 
er een jumpparty in ons wijkgebouw. 
Deze is voor elke leeftijd !

Mocht je nu zin hebben om mee te jum-
pen, kom dan 2 november 2007 naar 
de Dreef. 
Als je mee wil jumpen is het wel verstan-
dig om de entreeprijs van € 1,- mee te 
brengen. 
Dan kunnen we nog het volgende voor 
je neerzetten om te noteren; 
ELKE TWEEDE VRIJDAG VAN DE MAAND  
is er mini-disco.

Deze mini-disco is voor alle basisschool-
kinderen vanaf groep 4. Hier zijn pasjes 
verplicht, maar die kan je heel makkelijk 
verkrijgen bij De Dreef. Je komt gewoon 
naar de eerstvolgende mini-disco en die 
is op 9 november met een pasfoto en 
dan breng je ook nog mee één euro 
extra voor het pasje, naast je euro voor 
de entree en dan zorgen wij dat de vol-
gende mini-disco je pasje klaar ligt.

We kunnen alleen maar zeggen, dat je 
het zeker een keer meegemaakt moet 
hebben, want wie weet win jij wel de 
wisselbeker van de maand, omdat jij 
met die disco de beste danser bent !

Tot dans,  Marlies

De volledige naam is Vereniging 
voor natuur- en milieueducatie. 
Het doel van deze vereniging isz 
het bevorderen van het natuur- en 
milieubesef. We proberen dit te 
bereiken door het organiseren van 
allerlei op het publiek gerichte 
activiteiten.

In het Kasteelpark van Geldrop 
beschikt het IVN Geldrop in 
de voormalige paardenstal 
van het kasteel over een 
tentoonstellingsruimte, waarin 

ieder jaar een tentoonstelling wordt 
ingericht met een thema over natuur 
en milieu. “De Paardestal” is iedere 
zondagmiddag, van februari t/m 
november, open van 14.00 tot 17.00 
uur. 

In het ernaast gelegen Koetshuis is 
dan een doorlopende dia-serie te 
bekijken.

IVN Geldrop

Maak eens kennis met IVN Geldrop
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Een uitspraak zoals die hierboven wekt 
de aandacht. Hopen dat je overbodig 
bent of wordt? Mensen willen toch graag 
onmisbaar zijn en daarvoor waardering 
krijgen? Toch hoorde ik de uitspraak uit 
de mond van Hans van Brunschot, huur-
dersvertegenwoordiger van Coevering-
West. Nieuwsgierigheid gewekt? 
Lees dan gerust verder! 

Hans van Brunschot maakt een 
uitgelaten indruk als hij met mij over 
het project “Woon- en leefomgeving” 
van de gemeente Geldrop-Mierlo 
praat. Voor dit project is Coevering-
West samen met een andere wijk in 
Mierlo als pilot-wijk aangemerkt. Het 
project beoogt een grotere en betere 
leefbaarheid in de wijk en tracht dat 
te bewerkstelligen door buurtoverleg. 
En dat verliep volgens Hans van 
Brunschot heel voorspoedig. Het betrof 
overleg van de drie huurdersvertege
nwoordigers van Coevering-West met 
woningbouwvereniging Woonbedrijf, 
de gemeente Geldrop-Mierlo, de politie, 
welzijnsinstelling  BWI  en wijkoverleg 
2000. Hans van Brunschot vertelt dat 
dit een overleg met ‘korte lijntjes’ is. 
Er kunnen nu snel en  adequaat zaken 
aangepakt worden, die normaliter veel 
tijd in beslag nemen doordat de neuzen 
volgens hem dezelfde kant op staan en 
er nauw contact is.

Het overleg tussen de verschillende 
instanties leidde tot een buurtcontract 
dat symbolisch op 13 oktober j.l. werd 
ondertekend en dat werd feestelijk 
luister bijgezet met een groots opgezet 
wijkfeest op het parkeerterrein van 
Winkelcentrum Coevering nabij De 
Dreef. In het buurtcontract staat 
nauwgezet omschreven wie wat 
doet met tijdsplanning zodat de 
verantwoordelijke personen hierop 
kunnen worden aangesproken. Op m’n 
vraag of dat dit dan daadwerkelijk ook 
gaat gebeuren, antwoordt Hans van 
Brunschot dat hiertoe twee termijnen 
voor evaluatie zijn voorzien: maart 2008 
voor de tussentijdse evaluatie en juni 
2008 voor de jaarevaluatie.

Buurtcontract 
Het buurtcontract kent een vijftal 
thema’s. Het eerste zijn de onderlinge 
contacten.
Hans van Brunschot noemt hierbij  het 
organiseren van een wijkfeest. Het 
initiatief hiertoe moet wel vanuit de 
wijk komen. Verder komt er een vorm 
van burenhulp waarbij hulpbehoeftige 
buurtbewoners worden geholpen. De 

openbare ruimten zijn ook een thema 
omdat het belangrijk is om voortdurend 
te blijven nagaan wat er wel of niet 
aanwezig is. Hans van Brunschot 
zegt dat de gebrekkige verlichting bij 
de parkeerplaatsen vervangen gaat 
worden. In het buurtcontract staat 
verder dat het veiligheidsgevoel in een 
wijk belangrijk is. Is er bijvoorbeeld 
enigerlei vorm van overlast? Dan 
wordt eerst geprobeerd dat onderling 
op te lossen voordat andere instanties 
worden ingeschakeld. Een vierde thema 
vormt de jeugd. Belangrijk is volgens 
Hans van Brunschot is, dat er met 
name met de hangjeugd gepraat wordt 
om te weten wat ze willen en hen 
niet alleen alles gaan voorschrijven of 
verbieden. Ook wordt gedacht aan het 
in contact brengen van de jeugd met 
ouderen door middel van gezamenlijke 
activiteiten. Een laatste thema is de 
beleving van de omgeving. Wat vinden 
de buurtbewoners van hun buurt 
en wat kunnen ze er zelf aan doen? 
Opruiming van het zwerfvuil is hiervoor 
een goed voorbeeld. En constateren 
zij bepaalde dingen in de buurt, wie 
moeten ze daar bij de gemeente voor 

aanspreken? Daarom is het van belang, 
dat er een centraal aanspreekpunt bij de 
gemeente is.

Ja, Hans van Brunschot is blij dat alles 
op de rails staat. In het buurtcontract 
staat immers nauw omschreven wat er 
gaat gebeuren of wat er al gebeurt. Het 
is een soort draaiboek voor Coevering-
West constateert hij tevreden dat 
hopelijk navolging vindt in de rest 
van de gemeente Geldrop-Mierlo. En 
dan zegt hij: ‘straks zijn wij hopelijk 
overbodig…..’.

Peter Coolen

‘Straks zijn wij hopelijk overbodig…’

Afvalwijzer

In de Coevering wordt elke 
maand door vrijwilligers 

zwerfvuil opgehaald. In de 
maand september zijn er 45 

zakken opgehaald
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Hoe is countrydansen in Nederland 
gekomen?
Voordat ik ga vertellen over het 
countrydansen hier in De Dreef wil ik u 
eerst even vertellen over het ontstaan 
van countrydansen in Nederland. Hoe 
is deze populaire dans overgewaaid 
van Amerika naar Nederland?

Begin jaren 80 was er een Nederlandse 
marineman, die tijdens zijn verblijf in 
Amerika in aanraking kwam met het 
countrydansen. Hij was zo enthousiast 
over deze dansen, dat hij ze op film zettte; 
eenmaal weer thuis in ons land ging hij 
samen met zijn gezin deze danspassen 
oefenen. Destijds waren er vijf soorten 
dansen te weten de Freeze, Ten Step, 
Walk, Louie en de Cotton Eyed Joe.

In diezelfde periode was er nog iemand, 
die veel op een Amerikaanse basis kwam, 
waar dit soort dansen ook veel gedanst 
werden. Ook hij kreeg het “country-fever” 
te pakken en begon in het zuiden van ons 
land lessen te geven in het countrydansen. 
Weer een tijd later kwam iemand op het 
idee deze dansen op papier uit te gaan 
werken en ging danssheets maken. 
Omstreeks 1990 werd het lesgeven in 
countrydansen serieus genomen en werd 
er een stichting opgericht, zodat iedereen 
de juiste technieken ging gebruiken.

Leen Hage
Eén van de mensen, die zich fanatiek 
en heel serieus met deze dansen 
bezighoudt, is Leen Hage, gecertificeerd 
dansleraar. Sinds enkele maanden 
geeft hij elke dinsdagavond in De 
Dreef country- dansles aan zo’n twintig 
mensen. Volgens hem gaat het niet om 
het dansen alleen; zeker zo belangrijk 
zijn de sociale contacten, het als groep 
een eenheid vormen, er even tussenuit 
zijn en doen wat je leuk vindt. Hij is een 
dansleraar in hart en nieren. Hij vindt het 
belangrijk dat de groep mensen waarmee 

hij werkt een eenheid gaat vormen. Hij 
streeft er naar de mensen waarmee hij 
werkt meer zelfvertrouwen en zekerheid 
te geven, hun angsten weg te nemen; in 
feite ervaart hij zijn manier van lesgeven 
therapeutisch. Hij vindt het belangrijk dat 
zijn groep dansers onderling goed met 
elkaar omgaat en als er zich een probleem 
voordoet, grijpt hij in en gaat ervoor dat 
de eenheid blijft. 

Zijn nevenactiviteit is het sturen van een 
demogroep. Even dik de moeite waard 
om te vermelden is dat Leen zelf een dans 
gerealiseerd/ geschreven heeft, hij is niet 
alleen leraar maar ook choreograaf. Zijn 
dans heet “Making believe”; het mooie 
is dat deze dans zelfs tot in Engeland 
doorgedrongen is en daar veel gedanst 
wordt. Als u meer wil weten hierover, 
kunt u eens een kijkje nemen op de site 
www.scdf.nl.

Verandering
Wat hem stoort is dat er tegenwoordig 
te veel invloeden in gemengd worden, 
wat linedansen heet. Moderne muziek 
welke met country gemengd wordt en 
waarop moderne danspassen toegepast 
worden. Deze stroming heeft vrij weinig 
meer te maken met het oorspronkelijke 
countrydansen.

Ook is er een verandering wat 
kleding betreft, want bij het originele 
countrydansen dragen de dansers 
onvervalste countrykleding. Maar 
tegenwoordig is het helaas zo, dat een 
jeansbroek met t-shirt al volstaat. 

Enne….nog iets wat de moeite van het 
vermelden waard is: belangrijk onderdeel 
van het countrydansen is de partner-dans. 
Helaas is het triest gesteld met het aantal 
mannen, dat hier aan meedoet.
Dus wil ik bij deze een oproep doen aan 
alle mannen in onze wijk: 
Countrydansen is echt wel stoer, schamen 

hoef je je dus niet. Dus kom op mannen 
van de Coevering en durf deze uitdaging 
aan!

Wolf Spirit Country Dancers 
Voor meer informatie vraag naar 
Loes de Vries: tel 040-285 80 81, of 
loop gerust eens binnen tijdens de 
oefenavonden. De Dreef vindt u aan 
de Willem Barentszweg 69, 5665 VA 
Geldrop, nabij winkelcentrum Coevering.

Ans van Vlijmen

Countrydansen in De Dreef
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Op 1 september j.l. bestond IenZ 
Hair DeZign één jaar. Maar aan deze 
mijlpaal is weinig ruchtbaarheid 
gegeven. De Edah stond net op het 
punt om te sluiten en de nieuwe 
Jumbo was nog niet open. Niet de 
beste ambiance om een jubileum te 
vieren. Toch wil eigenaresse Iene dit 
jubileum niet helemaal ongemerkt 
voorbij laten gaan.

Wat is er in een jaar gebeurd?
Veel. Chantal, Gaby en Iene hebben 
intussen hulp gekregen van Désirée, 
Marly, Emi en Mandy. Nagelstyliste Elke 
versterkt het team op de woensdagen. 
De winkel is nog gezelliger geworden 
en ook op de maandagmiddag open. 
Ook de komende jaren staat het team 
van IenZ met veel enthousiasme voor 
u klaar evenals een heerlijke kop koffie 
of thee. Natuurlijk wil IenZ Hair DeZign 
de klanten van het afgelopen jaar 
bedanken voor het vertrouwen.

Waarvoor kunt u bij IenZ terecht?
Natuurlijk voor het knippen en stylen 
van uw haar. Maar voor nog veel meer. 
Afgelopen maand stond in het teken 
van de metamorfose. Mien Rooijmans 
kreeg een prachtig nieuw kapsel. Zelf 
wist ze niet wat er ging gebeuren. Een 
nieuw kapsel, een gezichtsbehandeling 
en mooie gestylde nagels. Een echte 
metamorfose. 
Ook u kunt nog steeds iemand aanmel-

den voor de GRATIS metamorfose. Loop 
daarvoor even binnen bij IenZ Hair De-
Zign of bel even met 040-2800474.

Kinderkapperfeestjes
Deze feestjes zijn een groot succes. Elke 
week is er wel een feestje met allemaal 
gezellige en enthousiaste meisjes. Een 
leuk idee voor een verjaardagsfeest voor 
meisjes van 6 tot 16 jaar. 

Tribals en ……
Voor jongens zijn er tribals. Die kun je 
laten scheren of laten knippen in je haar. 
Maar ook voor trouw- en galakapsels 
voor dames of heren of haarverlenging 
(extensions) kunt u bij IenZ terecht. 
Lisap Milano

Het afgelopen jaar is het product Lisap 
Milano een enorm succes gebleken. 
Voor alle haartypes zijn er shampoos 
en verzorgende producten. De Lisap 
Milano-lijn wordt continue op het 
seizoen en trendys aangepast. Een 
kwalitatief goed product. Bij IenZ kunt 
u terecht voor een advies voor een 
verzorgingslijn voor uw haartype.

10% korting
Vanwege het 1 jarig bestaan van 
IenZ Hair DeZign krijgt iedereen 10% 
korting op een knipbehandeling tegen 
inlevering van de IenZ advertentie uit 
dit Wijkblad.

Eén jaar IenZ Hair DeZign
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Is dat niet wat vreemd: een feest bij een 
afscheid? Toch hebben we het zo de 
afgelopen twee dagen (27 en 28 sep-
tember) ervaren.

De start van het afscheid was op 27 
september al heel vroeg: om 7.15 uur 
’s morgens werd er aangebeld bij zijn 
huis en muziek gemaakt!! Er stonden 
enkele collega’s met een ontbijt en wel 
een onthaastings-ontbijt!!! Carol en zijn 
vrouw hadden nu de tijd om heel rustig 
te ontbijten! Om 12.00 uur werden ze 
opgehaald in een prachtige old mo-
bile. Mijnheer Kees was de chauffeur 
en bracht ze tot de poort. Daar stonden 
alle kinderen van de school met prach-
tig versierde bogen; er werden bloemen 
aangeboden en daarna liepen ze naar 
de grote hal.

Daar was het een heel gezellige mid-
dag: iedere groep had een leuk lied of 
voorstelling rondom het thema circus. 
Ook liet  de bovenbouw echte acroba-
tiek zien!!
Daar was Carol nog jaloers op: hij liet 
de hele school nog even zien hoe lenig 
hij was: handstand, maar ook nog een 
dubbele koprol met zijn collega!!

Je zou niet zeggen dat hij al de 60 ge-
passeerd is! Tijdens de voorstellingen 

heeft Carol ook zelf nog gezongen met 
de hele school en als verrassing voor 
iedere groep een mooie cd gemaakt, 
compleet met tekstboekje. Zo stimuleert 
hij voor de achterblijvers de muziek! De 
leerlingen boden per klas  een zelfge-
maakt cadeau aan en een symbolische 
cheque ter waarde van  243,- !! voor de 
Stichting Nadia (giro 4081122)

Vrijdagmiddag was de officiële receptie: 
er waren veel mensen uit de beginpe-
riode van Carol’s onderwijs loopbaan. 
Maar ook ouders, leerlingen en oud-
leerlingen, zijn collega’s en oud-collega’s 
en bestuursleden. Het was een gezellig 
weerzien:Carol genoot zichtbaar.

De ouderraad zorgde voor heel veel lek-
kere hapjes en een drankje.
Ook nu was er weer een presentatie van 
de Stichting Nadia (hulp aan Oekraïne), 
in plaats van cadeaus wilde Carol giften 
voor dit doel. De totale opbrengst is 
ruim  1.000,-!!!!!

Namens Stichting de Eenbes hield hr. 
Niek v.d. Zanden een lovende toe-
spraak, waarna Carol zelf een persoon-
lijk woordje sprak. Daarna had het team 
nog een zeer persoonlijk lied met eigen 
herinneringen over Carol: ze varieerden 
van het vangen van een muis, vergeten 

van z’n brooddoos tot zijn hobby aard-
rijkskunde. Zo hebben we ook nog ge-
lachen met elkaar. Ook was er een DVD 
met oud CNS-materiaal uit ’81: daar 
zien we Carol zingen en aardrijkskunde 
geven!

Hij sloot zijn afscheidsrede af met een 
kritische noot over alle formulieren  en 
plannen in het onderwijs, met name het 
POP-plan!! En besloot dat hij nu ging 
ontpoppen!! Een reactie van Carol: gran-
dioos!! Het was als een warm bad van 
goede wensen en herinneringen van ie-
dereen, het deed hem goed om zoveel 
mensen te spreken en te ontmoeten.

Een hartelijke dank voor iedereen!! 

Carliene Engelfriet

Afscheidsfeest Carol Haisma!



In het voorjaar van 2008 start de 
gemeente met de herinrichting van het 
Grote Bos en het gedeelte Dwarsstraat 
tussen het Grote Bos en de Mierloseweg. 
Hiervoor zijn twee varianten opgesteld 
die zes weken ter inzage liggen. Op 
maandag 5 november wordt een 
inspraakavond gehouden in het 
Strabrecht college. Aanvang om 19.30 
uur. Wethouder Maasakkers zit deze 
avond voor.

Plan
Uitgangspunt van de plannen is dat 
beide wegen deel gaan uitmaken van 
het 30km/uur gebied.
Naast een 30 km/uur inrichting is de 
positie van fietsers in het wegontwerp 
een belangrijk  onderdeel. Alle varianten 
gaan uit van een fietspad voorfietsverkeer 
in twee richtingen tussen de Wethouder 
van den Eijndenstraat en de Sluisstraat. 
Tussen de Sluisstraat en de Mierloseweg 
zijn de varianten als volgt:
• de eerste variant gaat uit van fietsers 
op de rijbaan;
• in de tweede variant leggen we 
tussen de Sluisstraat en de Dwarsstraat 
ook een fietspad voorfietsverkeer in 
twee richtingen aan. Om een goede 
aansluiting op de kruising Mierloseweg/
Dwarsstraat te maken, komt er in de 
Dwarsstraat een overgang naar een 
fietspad aan beide zijden van de weg.

Inspraak
De conceptplannen liggen van 
woensdag 17 oktober tot en met 
dinsdag 27 november aanstaande 
ter inzage in het informatiecentrum 
van de gemeente, Hofstraat 4 in 
Geldrop (tijdens kantooruren). Binnen 
de genoemde termijn kan iedereen 
schriftelijk of mondeling op de plannen 
reageren. Schriftelijke reacties stuurt u 

aan het college van Burgemeester en 
Wethouders, Postbus 10101, 5660 GA 
Geldrop.

Colofon
Het Wijkblad Coevering is een uitgave 

van Stichting Wijkcentrum Coevering 

en verschijnt 10 maal per jaar in een 

oplage van 3000 stuks huis aan huis 

in de Geldropse wijk Coevering.
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Aan de inhoud van het Wijkblad wordt de
grootste zorg besteed. Toch zijn fouten nooit 
helemaal te voorkomen. Daarom neemt de 
uitgever geen verantwoordelijkheid voor 
onvoorziene gevolgen, veroorzaakt door 
fouten in de gegevens die door derden zijn 
aangeleverd. Ingezonden stukken kunnen 
ingekort of geweigerd worden. Plaatsing wil 
niet zeggen dat de redactie het eens is met 
de inhoud. 

Ik had bijna gewonnen! Ja ’t is me wat, 
zo’n vakantie periode. Eerst is de ene 
baas al een week thuis en dan komt de 
andere uithuizige baas vertellen dat hij 
14 dagen op trektocht gaat. En ik dan? 
Ik krijg op de normale tijd m’n brokken 
en één der nieuwsgierigste katten komt 
kijken of ik wel echt mijn brokken opeet. 
Tenminste dat doet zij normaal bijna 
dagelijks. Omdat er iemand bij staat, 
gaat meestal dit goed, behalve vandaag 

Horen, zien, niet luisteren (48)
dan. Dat kreng wou van de gelegenheid 
gebruik maken om de kamer in te lopen. 
En daar, daar ligt mijn rubber kluif en 
mijn speelgoedbeest en daar moeten 
ze afblijven. Ik slik nog even een gauw 
een brokje door en spurt erachter aan. 
Foute boel! De baas en het vrouwtje 
schreeuwen, de kat blaast en slaat haar 
nagels uit en ik hap naar de kat. Zo 
hoort dat toch? Blijkbaar niet! De baas 
grijpt me bij mijn wangzakken, tilt me 
op en de kat laat los. Daar hing ik dan 
met beide voorpoten in de lucht en dan 
doe je niet zoveel meer. Ik kon geen eens 
genieten van een poes met een dikke 

staart, die in paniek tussen de bank 
door, om het bureau heen naar boven 
vloog. Eindelijk mocht ik weer op mijn 
poten staan en kon ik verder gaan met 
het verorberen van de brokken.
Boven was het weer geen feest, want 
die kattenbeesten begrepen wel dat 
zij alweer niet gewonnen hadden. En 
die éne: die had nog steeds een dikke 
staart. De baas kwam er achter op zijn 
overhemd heel wat bloedvlekken zaten. 
Ik was dus toch gewond in de strijd, 
zielig hè?

Zar Blok

Inleveren kopij voor het 
volgende wijkblad: 4 november

Hollandse avond
Inhaken bij de ouderwetse smartlappen, 
gedraaid door DJ Ro, en meezingen 
tijdens enkele live optredens. Dat wordt 
gegarandeerd een knalfeest. Dus kom 
en feest gezellig mee in wijkcentrum 
de Dreef. Zaterdag 17 november vanaf 
20.00 uur. Entree € 2,50 inclusief 
garderobe.

Inspraak herinrichting 
Grote Bos/Dwarsstraat

Keramiek 
Tijdens de open dag van De Dreef werd 
een mooi werkstuk gemaakt. Het begon 
met een schaaltje balletjes. Tegen het 
einde van de middag stond er een vaas. 
Natuurlijk vroegen wij van het Wijkblad 
of zoiets moeilijk was. Dat viel wel mee, 
vertelde Sonja. En je hoeft het niet alleen 
te doen. Anderen kunnen helpen en aan-
wijzingen geven; ervaring is er genoeg. 
Een leraar is er niet, wel veel gezellig-
heid. Er worden mooie beelden, schalen, 
vazen, kommetjes en eigen ontwerpen 
gemaakt.

Altijd al zin gehad iets leuks te maken? 
Kom dan eens vrijblijvend kijken op onze 
“donderdagmiddag” keramiekgroep. 
De koffie / thee staat klaar. 

Bij Wijkcentrum De Dreef, Willem 
Barentszweg 69, 5665 VA Geldrop. 
Op donderdagmiddag van 
14.00 uur tot 16.00 uur. 
Voor meer info bel Sonja op 0641428263. 
Ook voor beginners.


